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I. POBUDA 

Sprejem nujnih ukrepov za preprečitev prekomernega hrupa na 

Kandijski ulici nasproti večstanovanjskih stavb št. 37, 39, 41 v Novem 

mestu – svetniška pobuda in predlog županu in občinski upravi  

 

Obrazložitev:  

 

Občani, ki živijo v navedenih večstanovanjskih hišah, se že več let srečujejo s 

prekomernih hrupom, ki je posledica očitno nestrokovne vgradnje cestnih jaškov 

na tej ulici. Očitne napake so se že večkrat sanirale z obložitvijo pokrovov jaškov 

z gumijastimi trakovi. Tak ukrep zadostuje le za nekaj dni, nato pa se hrup 

ponovi. Ta je še posebej problematičen ponoči za stanovalce v spodnjih delih 

blokov oz. večstanovanjskih stavb.  

 

Predlagam, da se sprejmejo trajni ukrepi za preprečitev navedenega hrupa.  

 

 

II. POBUDA 

Vaš odgovor na svetniško vprašanje št. 9001-2/2019-69 Gradnja 

oskrbovanih stanovanj v Novem mestu – zahteva za dopolnitev odgovora 

 

Ker v vašem odgovoru niste v ničemer odgovorili na moje vprašanje, zahtevam, 

da odgovorite na vsa vprašanja iz mojega vprašanja – povezava na gradnja 

oskrbovanih stanovanj.pdf 

Po potrebi me lahko pokličete na razgovor za dodatna pojasnila. Izražam 

spoštljivo pričakovanje, da na svetniška  vprašanja odgovarjate na bistveno 

višjem nivoju odgovornega tovrstnega komuniciranja.  

 

 

 

https://www.novomesto.si/mma/-/2019041809295089/
https://www.novomesto.si/mma/-/2019041809295089/


III. POBUDA 

Ureditev območij za vrtičkarstvo v Novem mestu in morda še v nekaterih 

večjih naseljih naše – svetniška pobuda in predlog županu in občinski 

upravi  

 

Obrazložitev:  

 

Kolikor mi je znano je v Dolgoročni strategiji razvoja MO Novo mesto do leta 

2030 oz. v Urbani strategiji MO Novo mesto zapisana zaveza, da bosta v Novem 

mestu urejeni dve območji za vrtičkarje. Ta zaveza je postala še bolj pomembna 

z vidika njene uresničitve po nastanku pandemije oz. epidemije virusa Covid 19. 

Občani, še posebej starejši so bili zaradi ukrepov za saniranje posledic pandemije 

oz. epidemije, porinjeni v osamo. Je pa že znano, da prav samota pomeni hudo 

posledico za zdravje ljudi. Na območju mesta obstaja kar več območij, kjer so 

vrtički. Večina od njih je neurejenih. Da se dajo ti urediti, imamo primere dobrih 

praks v drugih občinah, posebej v MO Ljubljana. Le zakaj ne ne bi bili v naši 

občini boljši ? Ne vidim nobenega razloga. Predlagam, da se aktivnosti izvajajo 

tako, da bodo vrtički v urejeni obliki na razpolago že prihodnjo pomlad. Kolikor 

mi je znano, je bila taka pobuda že postavljena pred leti. Dana naj bi bila tudi 

zaveza, da se bodo taki vrtički uredili. Obžalujem, da tega do pisanja te pobude 

nisem našel.  
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